
Karna Svanes 

Referat av elevrådsmøtet 27.05.21  

• Oppdatere bibliotek 

• Et rom hvor lærere kan ta med seg en klasse, eller en lesesal. 

• Positive reaksjoner på å gjøre om lesesalen til et rom hvor lærere kan ta med seg elever.  

• Fleksibelt bruk-både stillerom og et fellessted. 

• Flere sitteplasser på biblioteket generelt, mange bruker stillerommet fordi det ikke er plass 

ellers i biblioteket. 

Område utenfor det nye elevrådskontoret, innspill på hvordan vi kan bruke dette rommet: 

• Til neste møte må alle høre med klassene sine om akkurat dette. 

Innspill på hvordan man kan bedre ryddig av kantine og klasserom. 

• Mye mer riktig at hver person rydder opp sitt eget rot.  

• Forslag: Funker ikke med ordenselever, det er upopulært. Veldig negative reaksjoner fra 

mange i elevrådet. 

• Plakater rundt på skolen-lage en ryddekampanje? 

• Funker bedre om hele klassen går inn for å rydde, ikke kun ordenselever. 

• Funket ikke bra på ungdomsskolen 

• Alle har forskjellige fag så klassen er ikke samlet på slutten av dagen 

• Alle skal være ansvarlige og ta sin del av ansvaret for fellesskapet 

• Alle må høre med klassene sine. 

• Gi belønning til den mest ryddige klassen---premier er populært 

Saker fra resten av elevrådet: 

• Sofa tilbake- klistremerker for avstand. 

• 0107 ikke strøm i taket eller i veggene 

• 0124 lyset går av og på 

• Kaldt i garderobene og vannet i dusjene er for varmt 

• Skolebuss fra Fagerstrand kommer for tidlig, kommer 20-25 min for tidlig. 

• 1106 har kun et vindu. 

• Luften i klasserom ved siden av biblioteket. 

• Flere av de behagelige stolene, folk tar stoler fra andre klasserom når de ikke får de stolene 

de vil ha.  

• Gratis mat: veldig positive reaksjoner på pizzabollene 

Smittevern 

• Bra med smittevernpersonene som går rundt på skolen  

• Tørr ikke helt å si ifra, han med langt hår gjør det, men ikke de andre 

• Når det er store gjenger tørr de ikke si ifra. 

• Burde være flere spredt på skolen, ikke kun 3 stykker som går sammen overalt.  

• Blir fort tomt antibakk  

Ragne: informere om miljøfyrtårnsertifisering: 

Forplikter oss til å sette søkelys på bærekraft, drive miljøvennlig 

Det vi møter i undervisningen-FNs bærekrafts mål: gjenspeiles i skolen som helhet. 
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Nå får vi ordentlig kildesortering på plass. 

Kildesorteringsstasjoner: papirsekker i hvert klasserom, plast, restavfall og matavfallsstasjon i 

gangene +pant 

Glass/metall, matavfall, restavfall og plast 

Tilbakemeldinger:  

• kan være noen som er for late, epleskrotter i papir kaster, viktig å si nøyaktig hva som skal 

kastes hvor.  

• Veldig viktig å spre bevissthet 

• Tror ikke klassene kommer til å følge det 

• Hele skolen burde få høre det vi hører nå. 

• Ikke noen form for søppel i klasserommene, da går for mye i papirsekken, burde bare ha 

søppel utenfor og da de stasjonene.  

• Pappboks: papp og papir 

• Forskjellige farger på alle søppelkassene som tilhører de forskjellige kategoriene.  

• Vi samler all panten og får pengene + en liten sum som takk 

• Elevrådet får velge hva pantepengene skal gå til, støtte en fattig skole i et annet land, lage 

skolefest osv… 

• Inkludere elevrådet mer i økonomien 

Hva må til? 

Gjøre at folk bryr seg, så de gidder å bruke de ekstra 5 sekundene på å treffe søppelkassen. 

Noen tanker om resten av året, hva skal vi bruke pengene vi har igjen på? 

Send en melding eller si ifra om du har en ide! 
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